
Referat af møde 29-10 2022 

1. Connie Dreyer bød velkommen 
2. Hans Erik Jensen blev enstemmigt valgt til dirigent 
3. Ole Søjberg gennemgik forløbet fra det blev besluttet at indkalde til orienterende møde i februar, 2 

møder i det nedsatte udvalg og et stort og godt arbejde af Dansk Fåreavl med at udarbejde forslag 
til nye vedtægter og frem til mødet i dag. 

4. Bente Østergård fortalte om hvordan det nye Dansk Fåreavl skal organiseres og gennemgik derefter 
forslaget til nye vedtægter.  
Der blev foretaget nogle enkelte små justeringer. (er rettet i det nye sæt vedtægter der er 
medsendt).  
Foreningen drives i 2023 af midler fra Dansk Fåreavl og Fællesorganisation Får så der først skal 
betales kontingent fra 2024. 

5. Dobbelte medlemskaber blev drøftet. Der tages ikke højde for om der er nogle der er medlem af 
flere foreninger da det vil blive administrativt tungt også i relation til GDPR regler. 

6. Bente rundede mødet af med at spørge til hvor mange der forventede at være i den nye forening 
og med håndsoprækning af alle og mange positive tilkendegivelser var det meget positivt.  
Dansk Fåreavl indkalder nu til ekstraordinær generalforsamling for at få godkendt de nye vedtægter 
så der kan indkaldes til repræsentantskabsmøde den første lørdag i marts 2023.  
Der blev opfordret til at finde personer der har lyst til at blive valgt til bestyrelse eller udvalg. 
 
Mødet havde 35 deltagere og 15 foreninger var repræsenteret. 


